



Protokoll styrelsemöte S19 2012-10-02

Närvaro:	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Jonas Svensson	Överphös, Vice ordförande
	Daniel Lundell	Studierådsordförande
	Johan Rönnåker	Programmästare
	Mattias Eklund	Cafémästare
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Simon Hillbom	Skattmästare, fr.o.m. §6
	Lars Gustafson, fr.o.m. §7	Vice källarmästare
	Martin Persson	Kontaktperson TLTH
	Felix Möree	Valnämndens ordförande TLTH
	Daniel "Perry" Pervan	DWWW-ansvarig
	Lars Gustafson	Jubileumsansvarig
	John Biscevic	

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.08.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- John Biscevic
 - Daniel Pervan
 - Martin Persson
 - Felix Möree
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S18 2012 med redaktionella ändringar.
- §6 Information från kåren Martin meddelade att det snart är fullmäktigeval. Det kommer att väljas in nya heltidare, och rekrytering till dessa har påbörjats. ARKAD rekryterar jobbare. Simon Hillbom kommer in i lokalen.



§7 Beslutsuppföljning **Uppd. Bordershop**

John berättade att det som återstår är att bygga in datorn och koppla elen. Användargränssnittet är färdigt, det som återstår är att koppla ihop datorn med mojten. RFID-läsare och skärm kommer att köpas in, och det kommer troligtvis att kosta under 1500 kr.

Tobias meddelade att han hittat budgetposten, som låg på 1500 kr. Summan som föreslogs för 2011 års styrelse var 4000 kr.

Simon föreslog att systemet bör testas med en av de RFID-läsare som vi har liggande innan en ny köps in.

Lars Gustafson kommer in i lokalen.
Styrelsen **beslöt** att adjungera Lars Gustafson.

Styrelsen **beslöt** att sätta en budget på 3000 kr. för projektet.

Tobias frågade när den förväntas vara färdig.

John svarade att den kommer troligtvis vara färdig innan terminsslutet, och att han just nu jobbar ensam på den.

Simon föreslog att rootmästeriet kontaktas då det kan finnas folk där som kan hjälpa till.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S23.

Mästermärken

Jens meddelade att han har mailat Niklas. Lars ska se om han kan prata med honom, då han träffar honom oftare.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S21.



Innebandysal

Johan meddelade att kommunen har kontaktats, och om man vill boka regelbundet så måste man göra det sommaren ut.

Julia berättade att det ska hållas möte med vaktmästaren för Katedralskolan imorgon.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S23.

Miljöförvaltningsinspektion

Julia berättade att det är i princip färdigt, det som kvarstår är att hänga upp kvastarna i köket.

Styrelsen **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S20 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S23 2012
28	Jens E.	Mästerimärken	S06 2012	S21 2012
34	Johan R.	Innebandysal	S17 2012	S23 2012

§8 Utskottsrapporter

Jens

Det har hållits DWWW-intromöte.

Perry berättade att 3 nollor utbildades i systemet och åt kakor.

Malin

Har varit på det första Industrikollegiemöte på kåren och har fått en webbansvarig.

Mattias

Har köpt läsk och haft ett illa besökt intromöte, då det var placerat 3 timmar innan gasquen.

Johan

Har hållit ett programmästerimöte i en fullsatt E:1426.



Jonas

Har hållit i en nollning de senaste veckorna, och tackar styrelsen för all hjälp.

Robin

Ej närvarande.

Daniel

Har delat ut Gyllene Pekpinnen till en mycket glad Martin Hell.

Julia

Har hållit i en nollegasque, där saker var försenade.

Simon

Har pratat med myntrörsmänniskorna som var sega och konstiga. PayEx är också sega.

Tobias

Har uppdaterat stadgar och reglementet.

§9 Fullmäktigeval

Felix beskrev fullmäktigevalet och berättade att man kan kandidera på tlth.se till och med 28 oktober.

Tobias föreslog att man ställer upp en röstningsmonter i iDét.

Lars berättade att det var ingen som helst reklam för valet förra året.

§10 Projekt hemsidan

Tobias uttryckte åsikten att menyn på dsek.se bör göras om där kontaktuppgifter, "För företag" mm. blir mer synligt.

Simon tyckte att de som bryr sig tillräckligt mycket kan skicka in en kravspec, och att han och Glyph har försökt komma på en bättre sortering, men det är jättesvårt.

Perry berättade att det är inte svårt att ändra om i menyn, utan det svåra ligger i hur man ska ändra i den. Detta har diskuterats sedan senast 2008, men det har inte kommit fram en bra lösning.



Problemet som det är nu är att allting har samma synlighet.

Tobias föreslog att han och Malin bollar idéer med varandra och kommer fram med konstruktiv kritik.

§11 Övrigt

Styrelsen **beslöt** att entlediga Daniel Lundell (ada10dlu) från posten Funktionär inom Cafémästeriet.

Styrelsen **beslöt** att entlediga Johan Rönnåker (dat11jro) från posten Funktionär inom Programmästeriet.

Styrelsen **beslöt** att entlediga Cecilia Fagerros (dat10col) från posten Alumnigrupsmedlem.

Jonas undrade vilket datum sektionstackfesten kommer ligga på. Tobias berättade att det planerade datumet är 24 november.

Jens meddelade att det är väldigt ofta otorkat på borden i iDét. Mattias sade att det hinns ofta inte med det innan föreläsningarna.

Julia uttryckte en önskan om att införa en post med ansvar för att tvätta handdukar, arbetskläder mm.

Lars undrade om städpersonalen har tillfrågats angående lån av tvättmaskin.

Julia svarade att det frågades i höstas, och då blev det ett blankt nej.

Lars föreslog att man köper in en tvättjänst.

§12 Meddelanden

Tobias kom på att han måste maila Epsilon med deltagarlista till lunchen på måndag.

§13 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.07.

Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Tobias Månsson
Ordförande